
Betreft : reactie PVV op ingekomen brief d.d. 25 januari 2019 inzake Regionale  
                Energietransitie regio’s

Groningen, 7 februari 2019

Geachte agendacommissie,

De fractie van de PVV wil graag naar aanleiding van bovengenoemde ingekomen brief en 
gezien de weerstand, het niet wettelijk verplichte karakter van de RES en alle andere 
problemen rondom dit onderwerp, de volgende bespreekpunten aan de orde stellen:

 Wat zou volgens de andere fracties de strategie van de gemeente t.a.v. de Regionale 
Energie Strategie (RES) moeten zijn?

 Wat zou volgens de andere fracties de positie van de gemeente moeten zijn t.a.v. 
deze opgave en hoe staat het college hierin? Welke rol zien de fracties voor de 
provincie? 

 Hoe denken de fracties en het college om te gaan met de organisatorische 
consequenties?

Wij zien dit onderwerp graag geagendeerd in de commissie.

Alvast hartelijk dank.

Met vriendelijke groet,
Ton van Kesteren – fractievoorzitter
Partij Voor de Vrijheid (PVV)


